



ECTA President Michael Franz

e-Mail: President@ECTA.de



Significant Celebrations ahead!

Dear Dancers,

Two very important events coming up within the next about four weeks. Both are happenings where the whole family meets and comes together. There will be a lot of discussion and exchange of news and new family members will be introduced to the family. What events you may ask?

On one hand it's the Easter holidays. This usually is a big come together to exchange news from all regions and areas. For us as dancers the second event a week later is pretty much more important, the Studentjamboree ☺.

At the Studentjamboree, the Square Dance family meets with their relatives from Round Dance, Contra and Clogging. There you will not only have the chance to dance square dance, but rather the new and unknown from the Round Dance, Contra and Clogging can be watched and can be tried out. As mentioned before, the family meets and the new members (students) will be introduced to the family.

That's why I like to meet long term fellows again and greet and get to know the new

Große Feste stehen bevor!

Liebe Tänzer,

zwei wichtige Ereignisse kommen in den nächsten rund vier Wochen auf uns zu. Beides sind Ereignisse bei denen sich die ganze Familie trifft. Es wird geplaudert, man tauscht Neuigkeiten aus und neue Familienmitglieder werden in die Familie eingeführt. Welche beiden Ereignisse das sind?

Zum einen das Osterfest. Hier kommt man gerne zusammen und teilt Neuigkeiten aus allen Gegenden und Bereichen. Für uns als Tänzer aber viel bedeutender ist das zweite Ereignis eine Woche später, die Studentjamboree ☺.

Auf der Studentjamboree trifft sich die Square Dance Familie mit ihren Verwandten aus dem Round Dance, Contra und Clogging. Hier kann nicht nur Square Dance getanzt werden, sondern auch das Neue und Unbekannte aus dem Round Dance, Contra und Clogging angesehen und ausprobiert werden. Wie gesagt die Familie trifft sich und die neuen Mitglieder (Students) werden in die Familie eingeführt.

Daher freue ich mich schon die langjährigen Mitglieder wieder zusehen und die neu-

family members. All of you happy Easter holidays and on April 2, 2016 an energizing Studentjamboree in Nienburg/Weser (North) and Hochdorf (South).

Looking forward meeting you, yours
Michael

en begrüßen zu dürfen. Euch wünsche ich eine schöne Osterzeit und eine tolle Studentjam-boree am 02.04.2016 in Nienburg/Weser (Nord) und Hochdorf (Süd).

Bis dahin, Euer
Michael



ECTA President